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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till justitie- och migrationsminister Morgan Johansson (S)

2020/21:56 Utvisningsbeslut med verkställighetshinder

Mer än 10 procent av alla utvisningsdömda brottslingar utvisas aldrig. Grova 
brottslingar, ofta återfallsförbrytare, är kvar i Sverige för att deras utvisning inte 
kan verkställas på grund av diverse verkställighetshinder.

Poliser berättar hur de upprepade gånger gripit utvisningsdömda brottslingar 
som sedan släpps ut på gatan. Brottsoffer tvingas leva i skräck när kriminella 
som våldtagit, misshandlat eller rånat dem går fria för att de inte kan utvisas. 
Att inte heller glömma är att varje kriminell som befinner sig i vårt land utgör 
en potentiell säkerhetsrisk. Redan i dag uppgår antalet till tiotusentals.

Samtidigt är det praxis att utländska medborgare får straffrabatt med 10–20 
procent på grund av att de döms till utvisning. Detta även om utvisningen aldrig 
verkställs. Det innebär i praktiken att de får kortare fängelsestraff än svenska 
medborgare som begått samma brott.

Med anledning av detta vill jag fråga justitie- och migrationsminister Morgan 
Johansson: 

 

Hur ämnar ministern och regeringen arbeta för att faktiskt verkställa 
utvisningsbeslut med verkställighetshinder, och hur ser ministern på 
Sverigedemokraternas förslag om diplomatiska påtryckningar samt ett system 
med ”diplomatic assurances”?

………………………………………

Katja Nyberg (SD)

Från Riksdagsförvaltningen
2020-09-16
Besvaras senast
2020-09-23 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Anna Aspegren


